
Medlemmar
Föreningen har haft 85 betalande medlemmar, 
varav 6 nya. Medlemsavgiften var 300 kr.

Styrelsen har bestått av:
Marianne Staaf  ordförande
Lotta Friberg  kassör
Ewa Walldén,   ledamot
Eva Orrling  ledamot
Lise Höyer  ledamot
Lena Berglund  ledamot

Styrelsen har haft 3 möten.
   
I Programgruppen har ingått:
Margaretha Eriksson, sammankallande  
Gunnel Fajersson
Bibbi Plato
Katarina Persson
Jeanette Croona
                                                                                                                                       

Valberedningen har bestått av:
Marianne Olsson (sammankallande)
Ingela Bjerler och Sonja Zähter

Revisor
Vakant
Revisorssuppleant
 Eva Öhrström
 
Stipendiegrupp
Irene Grahn och Tjerstin Thorsén 

Teaterombud
Lotta Friberg har informerat om Stadsteaterns 
utbud och bokat biljetter enligt önskemål.

Årsmötet 

Årets årsmöte tvingades att ställas in på grund av 
den pandemi med covid-19 som härjade i Sverige 
och stora delar av världen. Myndigheterna rekom-
menderade speciellt de äldre till försiktighet och 
hålla avstånd till varandra. Då de flesta i förening-
en är äldre beslutade styrelsen att ställa in årsmö-
tet den 26 mars. Mötet planerades att genomföras 
längre fram.

Den 6 oktober kallade styrelsen till nytt årsmöte 
den 2 november i säkra lokaler där man kunde 
hålla avstånd. Den 28 oktober sändes nytt Höns-
extra: ”Årsmötet är inställt. Region Skåne med-
delade igår att de skärper sina restriktioner för 
att bromsa smittspridningen. Alla avråds från att 
arrangera möten där många möts som inte träffas 
ofta.” Då det allvarliga läget fortsatte hela året har 
inget årsmöte kunnat genomföras.

I november ordnades e-postomröstning för val av 
Pärlhöna. 36 Hönor röstade. Johanna Hasselqvist 
vann med 20 röster.

Programgruppen hade förberett ett intressant 
vårprogram, men endast tre programpunkter kun-
de genomföras innan samhället stängde ner. Inte 
heller under hösten var det möjligt att genomföra 
några möten inomhus.
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Styrelsen för Hönsnätet lämnar härmed redovisning för verksamhetsåret 20

Om verksamheten
Hönsnätet är en ideell förening, som är religiöst och partipolitiskt obunden och har sitt säte i 
Helsingborg. Föreningens ändamål är att vara ett nätverk för kvinnokultur i feministisk anda och har 
som syfte att samlas till olika aktiviteter såsom föredrag, diskussionsaftnar, utflykter, fester mm.
Föreningens räkenskapsår är kalenderår.



Årets program

I mitten av januari träffades vi med Afternoon 
Tea på Studio H55 och lyssnade på ett kåseri med 
Kalle Lind, som på sitt humoristiska och träffsäkra 
sätt berättade om svenska kvin-
nor som stått på våra scener. Kalle 
önskade att vi skänkte hans arvode 
till Amnesty Internationell. Arvodet 
och en summa från en frivillig insam-
ling bland hönorna överlämnades till 
Amnesty.

I februari träffades vi i Pingstkyrkans lokaler för 
att lyssna på vår Höna Franziska von Vietinghoff. 
Hon berättade om sin familj och om hur det var 
att vara första FN-kvinnan i Sudan och om flera 
andra utlandsuppdrag.

Hon visade även en del ikon-
målningar, som hon gjort.

I början av mars samlades vi på Råå bibliotek där 
vår Höna professor emerita Eva Öhrström presen-
terade sin bok om  ”Felix Mendelssohn Bartholdy 
och Adolf  Fredrik Lindblad. Brevväxling 1827-
1847.” Hon berättade om musikerna som levde 
på salongernas tid och om kvinnorna som hade 
stor betydelse och även om hur det är att skriva en 
bok.

Resten av vårens program ställdes in p g a den 
utbredda smittan i samhället och myndigheternas 
rekommendationer att undvika onödiga kontakter.
Läget blev något bättre under sommaren, men 
försämrades igen under hösten, varför vi fick ställa 
in det planerade försenade årsmötet.

Då vi alla längtade efter att få träffas föreslogs en 
spontan träff utomhus i oktober på Fredriksdals 
trädgårdskafé. Det kom ca 30 Hönor och vi kunde 
fika och prata med rekommenderat avstånd.

Många medlemmar har hållit kontakten via digitala 
medier, mindre träffar utomhus och promenader.
Nu ser vi fram emot att nästa verksamhetsår åter 
få komma igång med möten och utflykter.


